
   
 

ÅRSMELDING 2007 
 
Styret i Snillfjord motorklubb har det siste året bestått av: 
 

Jan Rune Berdal - leder 

Vidar Sveen Volden – nestleder 

Henrik Nordsæther 

Stig Inge Volden 

Merete Lian 

 

Varamedlemmer: 

Knut Ove Snildalsli 

Arild Hestnes 

Rolf Gunnar Waagbø 

 

Styret har i 2007 gjennomført 3 ordinære styremøter. 
 

 

MEDLEMMER 

Antall medlemmer har holdt seg stabilt rundt 140. Det vil vel ikke bli de store forandringene før vi 

starter opp med aktiviteter på arenaen. 

 

AKTIVITETER 

Motorklubben har ikke hatt noen motoraktiviteter i 2007. Innsatsen har vært rettet mot å ferdigstille 

motorbanen.  

Utfordringene med lisenssystemet gjorde også at det hadde vært dumt å bruke opp en 

rekrutteringslisens på en dags aktivitet. 

 

KULTURMIDLER  FRA LERØY MIDNOR 

Snillfjord ble tildelt 360.000,- fra Lerøy Midnor som var øremerket ungdomstiltak. Disse midlene 

søkte Snillfjord motorklubb og Krokstadøra idrettslag om og fikk da tildelt midlene. 

Pengene skal brukes til å ferdigstille og videreutvikle vårt felles arenaområde. 

 

MOTORBANE 

Arbeidet med ny motorbane har gått noenlunde etter planen.  Gravearbeidene er nesten ferdigstilt, 

bare litt sluttpussing mangler. 

Det er kjørt omtrent 4500 m3 sand, det er den mengden som var beregnet i utgangspunktet. 

På grunn av forlengelse av motorbanen og større bredde trengs sikkert ca. 2500 m3 til før vi blir 

fornøyd. 

Lysanlegget er ferdigstilt. Nye lyspunkter er oppsatt og alle gamle armatur er skiftet ut. Det er 

montert totalt 35 armatur med 150 watt. 

 

På neste side ser man tydelig at noe må ha skjedd side vi startet arbeidene. 

Dette er greit å vite om noen syns det går tregt med ferdigstillelsen av anlegget. 



 

 

 

 

Bilder fra nedre og øvre plan på første skogdugnad april 2005. 

 

 

 

Tilsvarende motiv 2 år etter. 
 

 
 

 

 

 

 

Styret 


